
 

 

Referat af bestyrelsesmøde 2/11-21 i afd. 77 
Dato: 2/11-21 kl. 19:30-21:30 Hos Johannes, referent Mads  

Alle bestyrelsesmedlemmer og suppleanter var indkaldt til mødet: 

Johannes Nielsen, formand (deltog), Henriette Dreyer (deltog), Mads Poulsen (deltog), Tobias Dreyer Jonasen 

(deltog) og Nedim Sunny Spahie (afbud). 

Dagsorden: 

• Orientering fra formand 

• Information om juleudsmykning 

• Diskussion om aktiviteter fremadrettet 

• Diverse/Evt. 

 

1. Formanden kunne orientere bestyrelsen om at der har været en forespørgsel på opsætning af en 

stikkontakt til fx støvsugning af biler på p-pladsen, hvilket bestyrelsen synes er en god ide. Tobias 

stillede spørgsmål ved, om den kunne udnyttes af andre end beboerne, eller til andet end det den 

påtænkes til.  

 

2. I forhold til juleudsmykningen kunne formanden berette om at boligselskabet opsætter juletræ m/lys 

i gården. Og at 2 beboere uden for bestyrelsen står for at pynte op i opgangen. Bestyrelsen har 

besluttet at give dem 1000kr. til indkøb af materialer, som helst skal kunne genbruges år efter år.  

 

3. På punktet fremtidige aktiviteter blev der diskuteret julefrokost for beboerne. Udgifter til leje af 

lokale og tilslutningen, eller mangel på samme og derfor blev det besluttet, at en evt. julefrokost kan 

laves om til en sommerfest, som kan afholdes i gården, hvis der er tilslutning til det blandt beboerne. 

Alternativt vil bestyrelsen afholde flere Nabo-kaffe-arrangementer i gården i løbet af forårs- og 

sommermånederne. Der blev også foreslået spille-aftener, enten i gården eller hvis nogle beboere 

vil lægge hjem til det, men det synes bestyrelsen at beboerne selv kan lægge op til i den interne 

Facebook-gruppe.  

 

4. Under Evt. foreslog Mads at bestille og dele Nabohjælps folder ud til alle beboerne, nu vi har fået 

deres logo på vores afdelings skilt og så vi kan holde øje med og alarmere hinanden ved indbrud.  
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